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Schůzka Kolejní rady Budeč 
26. 3. 2014 

Zasedání Kolejní rady Budeč se uskutečnilo 26. března 2014 od 20:00 hod. v zasedací místnosti ko-

lejní rady. 

Přítomní členové KR Budeč:  Jan Švadlenka (předseda), Růžena Fantová (místopředsedkyně), 

Martin Plaček, Hana Illichová 

Omluvení členové KR Budeč: Aleš Petelák  

Hosté: Tomáš Ječmen  

Program: 

1) Schválení programu 

2) Návrh na změnu rozvrhu tělocvičny 

3) Návrh na nákup vybavení koleje 

4) Volný jednolůžkový pokoj 

5) Různé 

6) Plánování jarní párty v tělocvičně 

Průběh zasedání: 

1) Schválení programu: 

Program zasedání byl schválen tichým souhlasem. 

2) Návrh na změnu rozvrhu tělocvičny: 

Kolejní rada byla oslovena další šermířskou skupinou, která by si chtěla pronajmout tělocvičnu 

v pátek večer. Kolejní rada se nakonec rozhodla to nedoporučit a přijala k tomu i usnesení 

(č. 3/2014): 

Kolejní rada Budeč nedoporučuje pronájem tělocvičny další šermířské skupině. Důvodem je 

jednak obava, že by mohlo docházet k poškození parket, a jednak to, že by zbylo ještě méně 

času pro jednorázové zápůjčky tělocvičny. 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 4-0-0 

3) Návrh na nákup vybavení koleje: 

Kolejní rada se shodla, že by bylo vhodné koupit reproduktory k dataprojektoru. Mimo to 

zkontroluje, zda je ještě možné používat žehlicí prkno, a případně také navrhne pořídit nové. 

4) Volný jednolůžkový pokoj: 

Protože se uvolní další jednolůžkový pokoj, kolejní rada svým usnesením č. 4/2014 vyhlásila 

jeho losování. To proběhne v pondělí ve 21 hod. v místnosti kolejní rady. Žádosti o jednolůžkový 

pokoj mohou zájemci posílat do této doby. 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 4-0-0 

5) Různé: 

Někdy v dubnu se uskuteční společné zasedání kolejní rady s vedením koleje. 
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6) Plánování jarní párty v tělocvičně: 

Posléze kolejní rada pokračovala v přípravě jarní párty v tělocvičně. Její termín stanovila 

na 15. dubna. 

Zapsal: J. Švadlenka 


